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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, hartelijk dank, zoals gewoonlijk goedemorgen,

goedendag, en wanneer en waar je ook luistert naar deze serie Kenniszoekers

van het Ruimteschip Instituut van de Keshe Foundation. We verwelkomen je

weer en zoals gewoonlijk hopen we dat we kennis delen en dat we van elkaar

wat meer kennis leren over de Schepping en waar we als mensen mee bezig zijn.

Zoals gewoonlijk doen we jullie een paar aankondigingen waarmee we onszelf

op de hoogte houden. De Keshe Foundation conferentie of wat wij noemen, de

bijeenkomst van 28 augustus, die zal plaatsvinden in Manchester, dat is wat ons

te wachten staat. En dan volgen de veranderingen van de datum van oktober

naar november, 6 tot 10 november in Londen, en dan 11 en 12, de

ambassadeursbijeenkomst en de weekendconferentie in Londen. We

verwachten diplomaten van een hoog kaliber uit belangrijke landen. Er zijn al

uitnodigingen verstuurd naar een aantal landen en we zijn er zeker van dat ze

zullen komen. Het doel van de bijeenkomst in Londen is de introductie van

nieuwe technologie (T) in de ruimte, en het naar voren brengen van de volgende

stap in de ontwikkeling van de ruimte. (:26).

Zoals gebruikelijk houden we ons werk bij wat het is en wat er gaande is. En

zoals we al aankondigden, is de Keshe Foundation Wellness, wat wij noemen,

Centra, sinds vorige week operationeel. En we zullen zien waar we het heen

brengen en waar het naartoe gaat. En het is niet in handen van de Keshe

Foundation, het is nu in handen van de artsen, en zij zullen het een stap verder

brengen. En hopelijk openen we binnenkort in andere landen dezelfde operatie.



Velen van jullie stellen vragen over de Keshe Foundation en onze positie ten

opzichte van China. De Keshe Foundation is een gezamenlijke samenwerking

geworden, een organisatie voor de verspreiding van technologie met de

Chinese, wat wij noemen, natie en de regering. We zijn en zeer binnenkort,

zullen de titels van de Keshe Foundation bedrijven overgaan, en in de hand van

de Chinese overheid, in zekere zin, van het partnerschap. In zekere zin zal de

Keshe Foundation China Keshe Organization Corporationworden. Dit stelt ons

in staat om de kennis zeer snel te verspreiden. De kracht die voortkomt uit de

macht van de Chinese regering, financieel versterkt, politiek om de kennis en

technologie te verspreiden, gaat het voorstellingsvermogen van vele, vele naties

te boven.

We hebben geluk gehad, dankzij het meeste werk van jullie allemaal én de

Chinese groep. De Keshe Foundation is officieel een Chinese

samenwerkingsorganisatie aan het worden. Wij leveren de technologie. De rest

komt met de steun van verschillende aspecten, secties van de Chinese overheid

en verschillende organisaties. (:28). We hebben geprobeerd om de technologie

open te stellen, en in de komende 10 jaar hebben we een verplichting met, van

ons, met de Chinezen, om de kennis zo snel mogelijk te verspreiden.

En dit zal op een andere manier vorm krijgen. In het begin zal het langzaam

gaan, maar naarmate het zich opbouwt in de komende 2, 3 of 4 of 5 jaar, zul je

enorme veranderingen zien in de werking en organisatie van de Keshe

Foundation en de verspreiding van de technologie. Het maakt niet uit of het de

naam van de Keshe Foundation draagt of niet, maar als de kennis vrede creëert,

welvaart brengt en het leven van de mensheid verandert, dan zijn we daarvoor

hier gekomen. En we zijn er niet om te veranderen, we zijn er niet om... op een

bepaalde manier te veranderen, [niet meer] de volgende keer, de volgende

verandering... En dit is wat het is, we blijven hetzelfde, we blijven het menselijk

ras, we blijven vreedzamemensen. We zullen niet veranderen door de naam van

de religie, geloof of wat dan ook, we worden één ras en dat opent de deur voor

ons.



In onze samenwerking met de Chinese regering voorzien we kolonisatie van de

ruimte in de komende 2 tot 5 jaar. Al mijn inspanningen gaan naar achteren,

stap voor stap. Je moet begrijpen dat alleen al het deel uitmaken van een

partnerschap of verbinding, en het opzetten van een lijn met de Chinezen,

maakt het niet gemakkelijk. Het is moeilijker dan, en ingewikkelder dan

wanneer we alleen opereren. De reden hiervoor is dat we elke stap van de

technologie moeten bewijzen aan wetenschappers van de Chinese overheid. We

moeten stap voor stap vooruitgaan, uitbreiden, uitleggen, laten zien, aantonen

dat de technologie correct is. En dan een manier vinden voor de Chinezen om

het te commercialiseren of wat het ook is.

We zijn zeer betrokken bij wat we ruimtevaart- en defensietechnologie in de

ruimte noemen. We creëren geen defensietechnologie voor ons, voor

Amerikanen of Chinezen. We creëren een verdedigingstechnologie in de ruimte,

zodat de mens zichzelf kan beschermen, (:30). zijn Ziel kan verdedigen.

Verdedig de interactie van de velden van het universum (U) met zijn Ziel. Als je

naar de twee intro's [1. Mozhan - From Observer To Space Traveler; 2. Earth...A

Greenhouse for our Soul] luistert, was dat heel, heel interessant. De eerste intro

ging helemaal over het fysieke leven. Wat we doen, wat we hebben gedaan,

MaGravs, Gans en al het andere. En de tweede intro ging over de Ziel van de

Mens (STM). En beide komen aan bod in het onderwijs van de Keshe Foundation.

Het hangt van de Mens af of hij met de Ziel van de Fysiekheid (STP) wil gaan, of

dat de mens fysiek wil gaan. En dit is waar we een verandering brengen, waar we

diversifiëren.

We zullen veel parallelle technologieën en wetenschappen zien opkomen,

omdat de verlichting via de STM komt, en niet via de kennis, internet en de rest.

Sommige mensen ontvangen de kennis als Keshe Foundation Kenniszoekers

(KS), anderen ontvangen de kennis, zoals ik zei, via de Ziel. Ze hoeven niet van

deze planeet te zijn, ze zijn van andere dimensies (D), maar de boodschap is

bekend geworden hoe en wat te doen.



In de komende weken en maanden zullen we een radicale verandering zien,

zelfs in onze lessen, in onze presentatie van de lessen. En het mooie is dat we

nog steeds les kunnen geven, waar veel andere organisaties de firewall van het

Chinese onderwijs, het Chinese systeem, hebben geraakt. We onderwijzen

vanuit China, we onderwijzen diep in China, we onderwijzen met de Chinezen,

we werken met de Chinezen, en de Chinezen staan toe dat het onderricht van

de Keshe Foundation aan China wordt overgedragen en verspreid vanuit China.

Heel snel zul je andere leringen zien. Zeer binnenkort zal een deel van de kennis

van de Keshe Foundation deel worden van de publieke kennis. En dit is te

danken aan velen van jullie die ons tot hier hebben gebracht.

Maar wat is de volgende stap voor ons als kenniszoekers? Wat is het volgende

om te leren, om er te zijn? (:32). Om, in zekere zin, klaar te zijn voor de

verandering. We zijn... we hebben besloten ommet de STM te reizen. We hebben

besloten om op energieniveau te reizen, in plaats van op het niveau van fysieke

materie. Er zijn een aantal vragen, die ik al eerder heb gesteld, van

Kenniszoekers. En, het is fijn voor jullie om te begrijpen wat het betekent, wat

het inhoudt, en wat er is, wat er gaat komen, wat het ons gaat brengen.

Op aarde zijn velen van ons getuige geweest van de geluidsbarrière. Wanneer de

snelheid het punt bereikt dat de molecuul, de structuren samenpersen, en we

zien wat we noemen, het geluid. Einstein heeft ons voorgehouden dat de

lichtsnelheid het ultieme is, wat 100% fout is. Wat is dan de lichtbarrière voor de

mens? Bestaat er zoiets als een lichtbarrière? Of is het, op een bepaalde manier,

een barrière om van de ene kracht naar de andere te gaan? Want het licht is in

elke dimensie van de veldsterkte. Wat zou het effect daarvan zijn op de STM?

Wat zal deze overgang zijn, voor de mens om te leren naar een hogere orde te

gaan, of naar een lagere orde?

Wanneer we verlicht raken, gaan we door een begrip van een hogere orde.

Betekent verlichting dat we door de lichtbarrière gaan? Door een hogere orde

gaan ommeer te zien? Of komen we op het punt dat we in de overgang een

nieuwe dimensie vinden? (:34). Hoe gaan we ermee om?



Hoe gaat de mens van de ene kracht naar de andere? In het fysieke leven, als je

verlicht wordt, voel je het fysiek. Omdat je emotie verandert. Je begrip verandert.

En dan zeg je: "Ik heb het begrepen."

Wat gebeurt er met ons als we van een veldsterkte naar een hogere gaan? Door

toeval, door verheffing, door meer te ontvangen in het proces van geven,

verbinden we ons met een hogere orde. Gaan we door die lichtbarrière? Of gaan

we door een Zielsbarrière? Dat de Ziel verlicht moet worden. En moet dat zonder

de dimensie van lichamelijkheid (P)? Of gebeurt het wanneer we in een fysieke

dimensie zijn?

Dan komt het: moeten we sterven? Moeten we de fysieke dimensie van het

leven veranderen, om de verlichting te ontvangen, om de kennis te ontvangen?

En maakt het ons, als fysiek lichaam van de mens, uit of we de verandering

voelen? Gaan we door de Zielsbarrière en voelen we het, en komen we er aan de

andere kant uit met meer kennis van de Schepping? Of reizen we, als we reiziger

van de ruimte worden, net als ieder ander in één dimensie van het Zielsniveau?

Dan komt het voor de mensheid om te begrijpen in de ruimte, zoals je fysieke

dimensieveranderingen hebt, heb je Zielsdimensieveranderingen, waar degenen

die verlicht zijn, degenen verlichten die minder verlicht zijn. (:36). En wat gebeurt

er dan met degenen die de ultieme verlichting bereiken? Op een bepaalde

manier worden ze deel van de Schepping en de Schepper.

In de komende tijd, in de lessen, beginnen we dit uit te leggen, vooral in de

komende sessies in Manchester, Londen en Beijing, voor degenen die aanwezig

zijn, de verlichting. Het uiteindelijke doel, om het punt te bereiken waar de

dimensie van lichamelijkheid geen straalvliegtuigen nodig heeft. Zoals een paar

deelnemers aan de sessies in Manchester schreven, vliegen we er met een

vliegtuig heen, of zal de Foundation ons transporteren of transmuteren met

onze Ziel? Heb je jezelf verlicht om dat zelf te doen?



Helaas zijn er in de wereld van de Schepping geen reisbureaus waar je een

kaartje voor de Ziel kunt kopen. Jij bent degene die moet bereiken, die de

dimensie moet bereiken, dat je het ticket voor jezelf koopt naar het volgende

niveau.

Wanneer de mens de angst verliest voor wat wij de dood noemen, is de dood

nabij. De grootste barrière voor de meeste Kenniszoekers, het grootste deel van

de mensheid, is de angst geweest voor afscheiding van de STM van de dimensie

van lichamelijkheid van de mens, want tot nu toe beschouwde de mens de Ziel

als ergens.

Nu komt het voor de meesten van jullie Kenniszoekers erop aan om jezelf één

vraag te stellen. Zou je de conferentie in Manchester, Londen of Beijing bijwonen

en via je Ziel in de dimensie van de lichamelijkheid verschijnen? Of, zoals

gewoonlijk, zoals de rest van ons mensen, (:38). koop je een ticket, wacht je op

het vliegveld en verschijn je met een koffer aan de andere kant.

Nu komt het punt dat we in de komende lessen, in de komende conferenties en

sessies in Manchester, Londen en Peking, jullie gaan trainen om het proces van

verandering te gaan begrijpen. Transmutatie. Omdat het niet in een vliegtuig

gedaan kan worden, het kan niet onderwezen worden op een manier dat men

de expansie van de STM niet begrijpt, niet voelt, niet ziet. En in de komende

sessies proberen we de dimensie van de Ziel te brengen van degenen die

deelnemen, om een andere manier van leven te begrijpen.

We zijn geen religieuze organisatie, we zijn een wetenschappelijke organisatie.

En wetenschappelijk laten we je zien, zoals je wetenschappelijk naar NASA gaat

en deel uitmaakt van een astronaut en al die jaren training doorloopt en

misschien één op de twintig gekwalificeerd is om te vliegen. Met ons onderwijs

moet iedereen zich kwalificeren. Om te kunnen reizen in de dimensie van de

STM. Om te kunnen reizen zonder vleugels, om te kunnen reizen zonder naar de

vliegvelden te gaan.



Helaas zijn er geen landingsbanen op de Maan, de Amerikanen zijn er nog niet

naartoe gegaan om het voor ons te doen, en er is geen landingsbaan op Mars en

de rest. Je komt binnen en je landt er letterlijk. Wil je met de benen naar

beneden of wil je op je hoofd landen?

Dus je begrijpt, gaat terug naar dezelfde positie, zoals ik altijd zei, "je bent de

laatste man die staat voor je Ziel." Niemand anders doet dat. Alle anderen zijn

bezig met hun eigen Ziel. En nu moet je leren, je hebt geen keuze. (:40). Op een

bepaalde manier, als het modieuzer wordt en meer mensen naar Mars en Maan

gaan en terugkomen en je van alles vertellen, en je zegt, "is het echt?" Omdat je

niet het proces hebt bereikt om de verheffing van je eigen Ziel te begrijpen. De

verbinding, het verlies van de angst van de lichamelijkheid er niet zijn, totdat je

er bent, en het is er echt, en je geniet van de aanwezigheid van je eigen

lichamelijkheid. Ook al heb je misschien 20 benen en 4 hoofden, omdat je met

twintig armen en zoveel benen richting moet vinden om te landen en hoe je die

4 hoofden weer bij elkaar moet houden.

Of zou het in de dimensie van plasma zijn en zul je jezelf nooit fysiek

manifesteren? In de komende sessies, vooral in Manchester en daarna in Londen.

Wanneer jullie komen en de sessies doorlopen tot aan de, wat wij noemen,

ontmoeting met de ambassadeurs, zullen velen van jullie de wereldleiders, de

ambassadeurs, verlichten. Jullie spreken niet eens een woord met hen. Jullie

worden meesters in het begrijpen. We leiden jullie alleen maar, we wijzen jullie

alleen maar de weg. Jij bent het die dat punt moet bereiken, niet wij. Niemand

komt om examens af te halen of iets te bereiken. Iedereen komt om zichzelf te

vinden, in de dimensie van de Ziel, in de dimensie van de veldsterkte van zijn

eigen transmutatie en transport.

Op een bepaalde manier zouden degenen onder jullie die de sessie in

Manchester bijwonen, en degenen onder jullie die dan met de anderen naar de

Londense sessie gaan, en degenen onder jullie die dan ergens in december

hopelijk samenkomen in Peking, in staat moeten zijn om de reizigers van het

Universum te zijn via je eigen Ziel. (:42).



We hebben geen vliegvelden gebouwd, ook al heeft Beijing net hun eigen

prachtige vliegveld in Zuid-Peking geopend. We hebben geen

helikopterplatforms op het dak, zodat je van daaruit kunt opstijgen. Je stijgt op

in je eigen kleren, je vertrekt op eigen kracht, je begrijpt de uitbreiding van de

STM. En dan zul je ontdekken, door jouw verlichting, hoeveel meer er verlicht

zullen worden. En de deuren, wat ik noem, om de verandering te brengen, gaan

geleidelijk open. Maar, zoals ik al zei, er zijn er 8 miljard.

<< audio van Mr. Keshe breekt >>

R: Hallo meneer Keshe, we zijn uw stem kwijt. K- Kunt u me nu horen?

R: Ja, ja we kunnen je nu horen.

K- We zitten in een positie waarin je ons misschien een paar keer kwijtraakt,

maar het is oké. Blijkbaar zijn al onze, wat wij noemen, VPN's en alles de

afgelopen 24 uur in de war geraakt, we weten het niet. We weten de reden, maar

het wordt opgelost. Het is niet ons probleem, het is een internationaal probleem.

In zekere zin, in de komende tijd, in zekere zin, in de komende maanden, als we

naar de dimensie van de beide gaan, reizen met de Ziel en reizen met de

dimensie van lichamelijkheid, zullen we de naties helpen om te bereiken wat de

meesten van hen willen zien, fysiek transport. En dan, wanneer we deze snelle

velden van transport bereiken, voegen we de transmutatie ernaast toe. Dat

betekent, je kunt gaan, (:44). maar er is een thuis daar. We hebben de maan al

gekoloniseerd. Je hoeft niet te wachten en gaat over vier dagen of vier uur, je

bent er en je ziet nog steeds een aantal mensen, misschien neven of nichten of

iemand van een ander deel van deze planeet.

Zoals ik al tegen onze Chinese tegenhangers zei, is de kolonisatie van de ruimte

de verantwoordelijkheid van de Chinese natie. Omdat het een plaats van vrede

zal worden, een plaats waar de meeste mensen een balans proberen te vinden

in zowel fysiek als emotioneel opzicht. De samenwerking van lichamelijkheid,

STP en STM is de verantwoordelijkheid van individuen en niet van regeringen.



Je kunt de STM niet verhogen door geld te lenen van de overheid en je kunt de

lichamelijkheid van de mens niet verhogen door het te voeden met wat de

overheid je geeft. Het wordt jouw verantwoordelijkheid.

En in de komende weken en maanden gaan we die kant op. Zoals ik al zei, we

zullen veel praten, we zullen jullie veel leren. En geleidelijk aan, aangezien er

geen universiteiten en geen onderwijscentra zijn om jullie de verheffing van je

Ziel te tonen, zullen jullie je eigen leraren worden. De nieuwe boodschappers.

Jullie zullen de boodschap ontvangen door verlichting van je Ziel, en dan testen

jullie het, door de dimensie van lichamelijkheid, door de dimensie van je eigen

interactie van de velden.

In sessies, de komende sessies, zullen we je leren hoe je de Ziel kunt verruimen.

We leren je hoe je de expansie kunt voelen. En we leren je hoe je controle hebt

over alles, in elke dimensie. En dan, als je gedachten, van wat wij noemen, (:46).

Manchester conferentie, naar de Londense conferentie in dimensie uitbreiden,

zul je in staat zijn om de politici, de diplomaten en degenen die de Londense

conferentie op de 11de en de 12de bijwonen te verlichten.

U moet niet vergeten dat we veel, heel veel landen uitnodigen en dat we deze

keer wereldleiders uitnodigen. Zoals u weet hebben we, zoals ik al zei, de

conferentie van oktober naar november moeten verplaatsen vanwege de, zoals

wij het noemen, conferentie in Macau. Als presentatie van de gezondheid van de

nieuwe wetenschap en technologieën, zullen honderden wereldwetenschappers

en gezondheidsmensen aanwezig zijn, en zal worden ingehuldigd door Zijne

Eminentie, de president Xi van China. De Keshe Foundation is panellid van deze

conferentie. En om die reden, zult u zien, kunnen we de wereldleiders

informeren, zelfs tijdens die tijd. Veel, heel veel prominente wetenschappers

zullen op deze conferentie verschijnen en als panellid aan de conferentie

deelnemen.



Door middel van die conferentie informeren we de wereldleiders, verlichten we,

wat we noemen, de wetenschappers van de wereld, om te begrijpen over de

schepping van de mens. En hoe de kennis zal gaan zitten, zal gaan veranderen,

die verandering voor ons allemaal zal brengen.

We zitten hier aan de vooravond van de verandering voor de mensheid. En velen

van ons hebben het geluk dat we niet wachten op die "Mahdi." We wachten niet

op die "Boodschapper." We wachten niet om iets te veranderen om te worden.

We kijken naar binnen, om de verandering zelf naar onszelf te brengen, zonder

verandering.

Ik sprak onlangs met een van onze kenniszoekers. (:48). Ik was in gesprek met

Iraanse functionarissen, religieuze leiders. En ik zei tegen hen, de discussie ging

over politiek en religie. En ik zei tegen deze religieuze mensen en politici en wat

dan ook: "Ik ben Iraanse. En geloof dan in de Islam." Je probleem is dat je eerst

moslim wordt en dan Iraniër. En dat is waar je moet veranderen, en ik hoef dat

niet. Ik blijf trouw aan mijn wortels, omdat we nog steeds in Mohammed

geloven, wachtend op messias. En als hij komt, hoe ga je jezelf dan noemen? Je

bent geen moslimmeer. Dus moet je weer veranderen. Maar als je trouw blijft

aan je natie, kan geen enkele religie je veranderen. Omdat je nog steeds gelooft

in het principe van de waarheid. En dit is hoe je staat.

Als we van deze planeet gaan, brengen we de waarheid, het ethos van deze

planeet. De ethos van Mitra. We doen niets verkeerd. We doen niets verkeerd, we

praten niets verkeerd. En zelfs onze handelingen, ons praten, denken, alles is er

een om de anderen te verheffen. We hoeven niet te veranderen alleen maar

omdat er een nieuwe religie komt, of omdat we wachten tot die verandering

komt. En wat is de naam van al deze moslims als ze komen? Worden ze moslim

Mohammed? Of worden ze Moslim Mahdi? Of vergeten we het. En wat is al deze

oorlog en dit conflict in de naam van religies, waar ze allemaal wachten op die

messias? Hoe gaan ze zichzelf noemen? Christelijke Mahdi?



En dan Boeddhistische Mahdi? En Joodse Mahdi? En dan, of we geloven

allemaal in de totaliteit van de verandering. (:50).

Je kunt zien dat de mens, wanneer hij de waarheid in zichzelf draagt, geen

Mahdi nodig heeft. Maar hij is de Messias van zichzelf. Hij is de redder van de

verheffing van zijn eigen Ziel. Hij begrijpt waar hij wil zijn. En dit is het criterium

van wat ik noem, de "passagiers van het universum" worden. Je kunt geen

passagier van het universum worden als je altijd op een piloot vertrouwt. Je

vertrouwt altijd op iemand om je te geven, iemand om je te leiden. Waar je jezelf

leidt, waar je leert om de universele kennis aan te boren, dan is er geen

verandering van religie, je bent altijd van de planeet Aarde. Het maakt niet uit

waar je landt, niemand kan profeteren, en niemand vertelt je wat goed en fout is,

want er is geen tussenpersoon tussen de STM en de STP van de mens, en de

mens in zichzelf.

Als je erover nadenkt, hebben we het altijd over emotie gehad. Lichamelijkheid

is een deel van Mitra, wanneer het zegt, "je doet niets verkeerd. Doe goed, in de

dimensie ervan. Goed doen betekent het fysieke leven. Denk goed, wat van de

Ziel komt. En dan begrijp je, de drie Ethos van Mitra, is de Ethos van de Ziel, STP

en de lichamelijkheid (P) en niets anders. Het is de religie van het universum, het

is de religie van de Schepper. En niemand kan tussen jou en de Schepper

komen.

Ik wacht nog steeds op antwoord van de Iraanse politici, die moslims zijn, en van

de diplomaten, welke dat zijn? Zijn het islamitische Iraniërs? (:52). Of zijn wij

Iraniërs die de Islam accepteren en als de volgende komt geloven we in een pad,

we zien wat het is. We veranderen niet van religie, we blijven trouw aan onszelf.

En het is hetzelfde voor jullie allemaal. Terwijl je passagier van het universum

wordt, blijf je menselijk gebaseerd, menselijk ras en daarmee leef je door de

"Ethos van Mitra." Er is geen religie, maar het principe van leven in het

universum. Eén is voor je Ziel, één is voor je STP en één is voor je Fysiekheid op

het punt van manifestatie.



Dus moeten we gaan begrijpen dat wat we kiezen, in de dingen die we kiezen,

we worden om in te geloven, om in te leven, vanwege de kracht van onze Ziel en

niets anders. Dit is het mooie, waarom je begrijpt dat we China hebben

gekozen? Omdat er hier geen op religie gebaseerd fanatisme is om oorlog te

creëren. Chinezen vechten niet en creëren geen oorlog om uit te breiden.

Boeddhisme of Taoïsme. Ze hebben niet wat er in het Vaticaan staat ommeer

volgelingen te krijgen, want ze houden in wat ze hebben en ze blijven in wat ze

houden. De natie is in evenwicht.

Dus met het nieuwe begrip en de nieuwe kennis brengen we ook die verheffing.

En die verheffing zit bij jullie allemaal, bij al jullie Kenniszoekers. Het is niet hoe je

dingen maakt, het is hoe je dingen maakt van wat je hebt, via je Ziel. Ieder van

jullie, in de komende maanden, in de komende jaren, zal in staat zijn om zijn

handen uit te steken en te creëren wat je nodig hebt, als je het begrijpt. (:54). Het

is niet de eerste keer, zeg ik je. Nu de kennis is uitgebreid, je meer begrijpt, kun

je het doen. Ga terug naar de leringen uit het verleden, ik zei: "Je kunt je hand

uitsteken en tussen twee handen kun je licht creëren, dat de interactie van dat

licht en het licht van de STM alles kan creëren."

Dus in zekere zin wordt de kennis, de creatie van de kennis, de uitbreiding van

de kennis, het begrijpen van de kennis, de kennis van het universum. Het wordt

wat we met ons mee willen dragen als menselijk ras in de diepte van het

universum.

Het maakt niet uit of we vliegen, een UFO gebruiken, naar de Amerikanen gaan,

met een raket gaan of met de dimensie van onze Ziel reizen. Uiteindelijk moeten

we ons ergens manifesteren om ons bestaan te bevestigen. En waar, in welke

vorm en dimensie we ons ook manifesteren, we hebben geen andere keuze dan

te leven volgens de Ethos van Mitra, in alle drie dimensies van het leven, in alle

drie dimensies van het bestaan.



En dan begrijp je één punt. Je Ziel is een levend iets, het is een levende entiteit.

Je STP is een levende entiteit. Je P is een levende entiteit. En de interactie van de

drie moet in balans zijn, wil het zelf zijn beste positie en zijn verheffing vinden in

alle sferen van de Schepping. En geen profeten, geen religie kan je dat vertellen.

Zoals ik al zo vaak heb gezegd, heb ik door het hele universum gereisd, [en]

behalve op Aarde, heb ik geen kerken gezien. Ik heb elke hoek van dit universum

bereisd, ik heb nog nooit een moskee gezien. (:56). En ik heb in alle dimensies

gereisd, ik heb geen synagoge gezien, laat staan een rabbi. Elke mens, elke

schepping die je in het universum ontmoet, is zelf een profeet. Omdat hij gelooft

en leeft in de dimensie van het correcte gedrag van de Ziel, de STP en de P van

de mens. Nu begrijp je waar we je naartoe brengen.

Je kunt nog steeds met de ballonnen mee, je doet het gewoon omdat het je

overgrootvader is, de ballonvaarder. Of iemand maakte een vlucht met een raket.

Maar aan de kant, als je wilt reizen en de vrijheid wilt hebben, moet je reizen met

je Ziel. En terwijl we daaronder zijn, zal vroeg of laat, als jij het niet bent, je

kleinkind of je achterkleinkind het leren. Waarom heb je [iets] nodig als je het

zelf kunt? Als het dan zover is, kun je ze al leren wat ze moeten doen.

De totaliteit van het onderricht, de totaliteit van de weg die we gaan. Hoewel,

zoals ik zei, als je leeft moet je jezelf bezig houden, anders ben je gewoon een

steen. Je zit daar en wacht tot de golf en de regen komen en geleidelijk aan

breekt zelfs de steen in stukken en wordt stof. Maar we moeten dingen doen. We

houden onszelf bezig, we tonen jullie de Energie Eenheid, we geven een beetje

onderricht en rennen rond en doen wat andere dingen. Jullie doen allemaal je

eigen best om fysiek in leven te blijven. Maar wanneer beginnen we met de

afscheiding, tussen de STM en de dimensie van P van de man? (:58). En dan vind

je misschien vrede, en misschien word je passagier van het universum. En

misschien hebben we niemand nodig om kennis met je te delen, want je wordt

zelf het deel van de kennis. Kennis delen met anderen van het universum, waar

je kunt vertellen waar je bent geweest, of wat je hebt gezien.



Dan, zoals ik al zei, als je het je herinnert, in het allereerste begin, nodigden we

jullie Kenniszoekers uit naar het Linz Centrum. Wat jullie ook zeggen, wij geloven

het, omdat het jullie Ziel is die reist en niet jullie P. Jullie hebben de Ziel

tientallen jaren gevangen gehouden in jullie fysieke lichaam. We brachten jullie

naar Linz, we bevrijdden de Ziel en we hielden jullie P gevangen binnen het

systeem. En dan, als de Ziel geloofde wat je in je P deed, moet je de Ziel geloven,

terwijl de P ingekapseld was in het systeem, in de magnetische velden van

zichzelf.

Nu weten jullie wat we met jullie gedaan hebben in de Universele Systemen. En

nu begrijp je meer, als de tijd komt, de nieuwe systemen die we brengen en

laten zien, en de technologieën en de kennis die we delen, is letterlijk, we

hebben jullie alle dimensies gegeven. De ruimtereactoren, precies 15 jaar

geleden. In 2008, rond deze tijd, via het laboratorium van de Sharif Universiteit

van Teheran.

Dus, we eindigden dit fysieke onderwijs, fysieke vlucht en al het andere in 2008,

of we begonnen ermee. En dan, nu, in de afgelopen paar jaar, terwijl we klaar zijn

met de vlucht, beginnen we de andere dingen te behandelen die je nodig hebt

in je fysieke leven, verwarming, elektriciteit, energie, voedsel, medicijnen en al

het andere.

Je kunt niet met een man vliegen en hem dan in de ruimte achterlaten en

zeggen: "tot ziens, we hebben je gevlogen." (1:00). Je moet hem de rest leren. En

het heeft ons nog eens 15 jaar gekost om je de rest te leren, hoe je fysiek moet

vliegen en wat je nodig hebt. Je kunt gewoon niet vliegen, je moet het eten en al

het andere hebben om ervan te genieten. Anders is het doodlopend, letterlijk

doodlopend, want het is het einde. Je hebt geen voedsel meegenomen, je hebt

geen medicijnen meegenomen, en sorry, lichamelijkheid heeft deze dingen

nodig om te overleven in de ruimte.



En nu hebben we jullie de dimensie van energie, transformatie, transmutatie

gebracht. En dan breiden we het uit, zodat je begrijpt dat jij verantwoordelijk

bent voor de verheffing en niemand anders, maar je moet begrijpen hoe je je

Ziel verheft. Hoe je erin slaagt om te schakelen in de dimensie van energie, en

terug te schakelen en te winnen in het vertrouwen. Op een bepaalde manier, als

je ernaar kijkt, ben ik die chauffeur, leraar, die naast je in de auto zit. Ik bedien

nog steeds een beetje het pedaal en een beetje het stuur, maar jij zit in de

hoofdstoel. Als je iets verkeerd doet of een verkeerde afslag neemt, of breekt en

niet breekt, wat je eigen Ziel is, je fysiek, dan leer ik je in welke koppeling en in

welke versnellingsbak je moet zitten. De rest ben jij, die je leert hoe je een

bestuurder wordt. Maar deze keer bestuur jij je Ziel. Deze keer is het geen auto,

maar ben jij het in de dimensie van velden van je eigen creatie.

We nemen een pauze en komen terug, en we proberen te zien of iemand van

jullie Kenniszoekers het echt begrepen heeft, of dat we dit en dat en andere

dingen gehoord hebben, die jullie, wat wij kennis noemen, willen delen. Hartelijk

dank, Rick. Als je de gebruikelijke pauze wilt nemen, stem dan af, we zijn hier om

te luisteren en dan komen we terug om eventuele vragen te beantwoorden.

(1:02).

<<Pauze>> 496 KSW 7 juli 2023 (1:07).

K- Zoals gewoonlijk, nee ik ben niet klaar voor de volgende vraag. Maar laten we

eens kijken wat we moeten antwoorden. Kun je me horen?

R: Sorry, ik heb een deel gemist, kun je het nog een keer zeggen?

K- Ik zei dat we klaar staan om eventuele vragen te beantwoorden. (1:08).

Vraag: ... Bestaat er zoiets als een taxi in het universum, waar we als groep

kunnen reizen?

K- Ze noemen het UFO, toch? Dat is wat wij noemen, Universum Taxi Systeem,



wij noemen het, de UFO. Als je nog steeds wilt reizen. Ga terug naar het

onderricht van een paar jaar geleden. In een van de leringen legde ik uit dat de

tijd zal komen, misschien is de tijd vandaag, als je het begrijpt, is de tijd

gekomen.

Dat we onze Zielen toevertrouwen aan één kapitein. Dat die kapitein ons, onze

Ziel op een bepaald punt zal afleveren en dan nemen we de vorm aan van de

plaats en de tijd.

En er zijn er die dit doen. Dit werd uitgelegd in de zeer vroege leringen daar, 100,

misschien 200 (KSW), ergens daar beneden. Dat je nu ziet, na misschien 6, 7 jaar

vanaf die tijd, dat je terug bent op hetzelfde punt.

Er komt een tijd dat je de kracht van jezelf niet meer ziet om naar grotere

hoogten te gaan. Maar er zijn er, jij noemt ze taxichauffeurs, of ik noem ze

Zieleliften, die je naar de overkant kunnen brengen. En als je ze een Zieletaxi

noemt, neem ik aan dat ze dat ook zijn. (1:10). En dit is iets wat we jaren en jaren

geleden in het onderwijs hebben gebracht. En nu je de totaliteit van de kennis

begrijpt, kun je begrijpen hoe het mogelijk is dat je op een bepaalde manier je

Ziel uitbreidt binnen de structuur van een andere Ziel. En dan laat je het los waar

je wilt.

Als je het bekijkt zoals ik uitlegde in de Enhancement Units (EU) toen je naar

Italië kwam, is dat in zekere zin een versie daarvan, waarbij de Ziel van het

systeem veel van je Zielen meenam en er nog steeds is. Misschien ben je

afgelopen juni of juli op bezoek geweest, maar je hebt nog steeds het spoor

terug. Je kunt je er weer mee verbinden. Op een bepaalde manier spring je in en



ontgrendel je de taxi, waar je net een keer bent uitgestapt, en je ontmoet een

aantal anderen. En dat soort taxiritten bestaan.

Maar mettertijd, wanneer de mens begrijpt, zoals ik al zei, dat er nog veel

leringen komen, waarbij je niet gebruikt, maar samenwerkt, om deel te worden

van een andere Ziel, een groep Zielen, die door die sprong van geloof van de

verheffing van de Ziel gaan. En de totaliteit van degenen die die sprong maken,

zullen samen verheffen. Dat vereist veel begrip en veel vertrouwen en

vergelijkbare emoties om zo'n taxirit te maken, zoals ik het noem. Maar we

hebben hier lang, lang geleden in sessies over gesproken. Nu we het over de Ziel

hebben, zien we hoe het in de realiteit tot stand komt. Het is opnieuw een blok

bouwen totdat je op een dag ziet hoe het blok vorm krijgt.

Nog een vraag? (1:12).

R: Dank je. Ik geloof dat je een keer hebt gezegd dat het ook vaak een groep van

vier is die samen reist. Is er een bepaalde reden voor het idee van een groep van

vier?

K- Het maakt deel uit van de Sterren Formatie (SF). Het is een deel. Meestal krijg

je niet overal een balans in, in alles. En door de velden te herkennen, vind je er

altijd één die kort is in één, misschien hoger dan de anderen, waar het de

ontvanger wordt, en de anderen voeden het terwijl ze elkaar voeden. Het is een

deel van de SF, maar je hoeft niet in die formatie van één bovenop te zitten. Ze

kunnen allemaal op hetzelfde niveau zitten, maar toch één voeden. En dat

maakt de progressieve ontwikkeling mogelijk. Dat maakt de creatie van

beweging mogelijk. Dat maakt interactie mogelijk van de velden van buiten de

cirkel naar wat ik noem, het buiten of binnen.

Maar het komt erop neer dat ik de afgelopen dagen een systeem aan het

opzetten was. En ik keek ernaar en zei, ik zou willen dat Kenniszoekers begrijpen

hoe dit ding werkt bij de stervorming in de dimensie van de Ziel. Ik krijg nog wel

eens de kans om wat werk en onderzoek te doen. En het was een geweldig

gevoel om te zien hoe alles met elkaar verbonden is, als je het begrijpt. Als je het



systeem instelt, is alles verbonden met elkaar, met alle kennis samen. (1:14). Als je

iets nieuws ontwikkelt, is dat een nieuwe dimensie, nieuwe kennis. Het is een

verzameling van alle kennis uit het verleden. En de stervorming is een van de

belangrijkste manieren om de Zielen te transporteren. Je zult het geleidelijk aan

leren. Langzaam zul je het leren.

V: ... Hebben we in Londen 11 en 12 deze conferentie, of in Peking, want ik heb een

onderbreking van de elektriciteit, en ik was niet in staat om goed te horen, en

wanneer

...

K- 28 augustus tot 1 september zijn we in Manchester. Van 6 november tot 10

november verhuist de groep naar Londen. En dan op de 11e en 12e, wat een

weekend sessie is, zullen degenen die van de vijfdaagse sessie ervoor komen als

één geïntegreerde conferentie deelnemen. En dan op de avond van de 11e, rond

7 uur, beginnen we aan een sessie met wereldambassadeurs, diplomaten en

politici en laten we de nieuwe technologie zien. (1:16).

V: Hartelijk dank. Op dezelfde dag is de vredesconferentie, twee dagen, in Parijs.

Misschien weet u dat.

K- Waar? V:

In Parijs.

K- Nee.

V: 11 en 12 november, de dag van de band met Bahá'u'lláh, weet je.

K- Daar zijn we ons niet van bewust. Dan gaan we in december naar de mooiste

hoofdstad van de wereld, Beijing. En we hebben misschien verrassingen voor

degenen die naar de Beijing sessie komen. Een aantal mensen is begonnen met

het verhuizen en verschuiven van het bijwonen van deze conferenties. Ze waren

van plan om naar Manchester te komen. Nu willen ze naar Londen en dan

misschien naar Peking. Je kunt zoveel verschuiven als je wilt.

Als je voor Manchester hebt betaald, kom je al in aanmerking voor Londen en

Peking. Je hoeft niet opnieuw te betalen. Degenen die voor Londen betalen, als



ze deel uitmaken van de 65, komen ze in aanmerking voor de bijeenkomst in

Peking. Op een bepaalde manier kun je jezelf niet inkopen voor de conferentie in

Peking. Je komt binnen via de andere twee conferenties. Je kunt je niet

inschrijven voor de conferentie in Peking. Dat is onmogelijk. We zullen het niet

toestaan, omdat er een reden voor is. En we verwachten zeer, zeer interessante

sessies in Beijing. U zult begrijpen hoe en waarom. Dus als je eenmaal in Londen

en Manchester bent geweest, en als je deel uitmaakt van die 25, 65, dan kom je

naar Peking, dan moet je in alle drie de gevallen alleen de hotels en het vervoer

en de rest organiseren. Door te verhuizen, (1:18). want een paar mensen zijn nu

van Manchester naar Londen verhuisd, en sommige mensen willen naar Peking

verhuizen. Het is allemaal hetzelfde, want als je je inschrijft voor de

Manchester-sessie, zijn Londen en Peking inbegrepen. Als je je vanuit Londen

inschrijft, maak je sowieso al automatisch deel uit van de Beijing sessie. En de

Beijing sessie kan niet worden gekocht. Niemand kan kopen om deel te nemen

aan de Beijing sessie. En degenen die op dat punt komen, zullen het begrijpen.

Maar je moet je nog steeds registreren, als je van de eerste twee sessies bent, dat

je ook tegelijkertijd in Peking wilt zijn.

Nog een vraag?

Vraag: ... Hoe kon mijn ziel, die slechts drie maanden geleden van deze

buitengewone Stichting afwist, onmiddellijk na mijn overlijden ijverig met de

Keshe Foundation samenwerken? ... Hoe zullen anderen, die voor hun overlijden

niets over de Keshe Foundation wisten, hun Zielen laten redden om naast de

Keshe Foundation te werken?

K- We zijn geen religieuze organisatie. Als je niets van ons hebt gehoord via de

fysieke dimensie, heeft je Ziel het al gehoord en misschien komt een deel van je

werk na verloop van tijd. Om het universum te dienen. We zijn slechts een naam

op deze pagina papier. Verder niets. (1:20). Als je niet over de Keshe Foundation

hebt gehoord, ga je naar de hel en zo, het is allemaal onzin. Als wij onderwijzen,

zelfs als je niet over ons gehoord hebt, heeft je Ziel het gehoord. Omdat we vrij

onderwijzen zodat de mens vrij kan zijn. En heeft geen woord of taal nodig. Dus



op een bepaalde manier zijn we allemaal, gehoord of ongehoord, we maken deel

uit van die cyclus van evolutie en revolutie en verheffing van de Ziel door kennis.

We sturen geen leraren op pad om te gaan onderwijzen en bekeren. Je hoort

wanneer de Ziel er klaar voor is en wanneer de tijd er rijp voor is gemaakt. We

zullen horen van waar we zitten, van wat we zien, van waar we onszelf aan

hebben verbonden.

Als alles gaat zoals het moet, zal er niemand op deze planeet zijn, geen levend

wezen dat niet geraakt zal worden door de kennis die wij gebracht hebben.

Gehoord of

ongehoord over de Keshe Foundation. Of het nu de vis, de vogel, de mens, het

beest, de boom en de struik is. Want de kennis die we inbrengen, wordt nu

geïmplementeerd. De kennis wordt verspreid op een manier die de atmosfeer

verandert, op een manier die een nieuwe dimensie geeft aan het groeien van

vegetatie, het uitbreiden van voedsel, het veranderen van de

levensomstandigheden, reizen, energie en al het andere. Je kunt er niet door

geraakt worden, want alles is plasma.

Dus in zekere zin, zelfs als je een MaGrav produceert met wat Gans erin, in het

centrum van Teheran, verbind je het nog steeds, verheven tot de rest van de

mensheid en wezens omdat ze door hetzelfde proces gaan. (1:22). Dus het is niet

die tijd. Als je het niet doet, als je het niet gehoord hebt, zal het het einde zijn van

wat er met hen gaat gebeuren. Ze gaan naar de hel, zoals het geloof van de

moslims en de joden, en beide lopen op dezelfde ?? paarden, en dezelfde

paarden verzamelen meer geld en macht. Zoiets bestaat niet. Toen we 10 weken

geleden onderwezen, of 10 jaar geleden, werd onze stem van kennis gehoord

door de Ziel van elk schepsel. Omdat het onvoorwaardelijk gegeven wordt.

Ik was de afgelopen maanden bij een aantal ambtenaren. Er is geen dag dat we

niet, wat ik noem, kunnen ontsnappen aan dit soort ontmoetingen en

interacties voor deze mensen. En vandaag, in de discussie, was ik met een

kenniszoeker en zei, weet je wat de man vroeg, wie betaalt er voor meneer



Keshe? Is meneer Keshe betaald? En ik zei, nee. Maar ik zei in mezelf: "Ik ben al

betaald, ik heb die kennis gecreëerd waardoor veel mensen van de vrede

kunnen genieten." Ik heb mijn betaling ontvangen en op de een of andere

manier zal het leven doorgaan.

Hoogstwaarschijnlijk, als de dingen gaan zoals ze gaan, zullen we deel gaan

uitmaken van de structuur die we kunnen beïnvloeden. En iemand vertelde me,

"Mr. Bill Gates en hoe heet hij ook alweer,

Saris of wat dan ook, zijn samengekomen om de bevolking terug te brengen tot

een half miljard, omdat ze hebben gezegd dat er (te) veel zijn." Ik zei, "ze zijn zo

dom, zelfs met 8 miljard zijn we niet genoeg, als we van plan zijn om de rest van

het universum te koloniseren, en onze

Ziel en lichamelijkheid, en neem onze lichamelijkheid, waar onze Ziel is, of is

geweest van onze voorouders." (1:24). Hoe kunnen deze mensen overwegen om

de aantallen te doden of te beperken, terwijl er zoveel te winnen valt?

Het is gewoon... op een bepaalde manier, legde ik uit aan een van onze

Kenniszoekers, is ons onderricht, onze verspreiding van kennis, dat laatste water,

dat je geeft om te oogsten, voordat je oogst, zodat het er perfect uitkomt als je

het oogst. En nu, deze leringen zijn de "laatste wateren van kennis," die we geven

aan de Ziel van de geschapen op deze planeet, voordat de schoonheid van de

STM wordt geoogst door het universum. Hoe kun je beslissen, en hoe kun je

dingen veranderen, waar in zekere zin de oogsttijd is? Hoe kun je overwegen om

90% te vernietigen van wat gecultiveerd is om geoogst te worden, om vrede te

brengen, om voorspoed te brengen aan de rest van het universum? Deze poort

is zo onwetend, dat zijn onwetendheid hem heeft teruggebracht naar waar hij

was. Hij stal toen hij in de garage was, en nu ... denkt hij nog steeds dat hij kan

stelen, stelen uit de paleizen van de faken ? . Acht miljard is niet genoeg. En op

een bepaalde manier zijn acht miljard verheven Zielen niet genoeg om de liefde

van de Schepper in het universum te verspreiden. << audio cut >> hij zei ??

doden, (niet) weten wat het doel is van ?

??.



<< audio geknipt hier op Youtube Opname, maar in Elias opname was dit wat

de heer Keshe zei: hun volgende paragraaf >>

Het is een stofje. Maar het is dat kleine zaadje dat uitgroeit tot een oogst in het

hele universum. Dus we wachten af. Maar nu komen we dichter bij de oogsttijd.

Hoe is het in de weg verhoging van de STM, om passagiers van het universum te

worden. De juiste manier, zonder te doden, wetend wat het doel is van het leven.

Nog een vraag?

V: ... Ja, goedemiddag meneer Keshe. (1:26). Mijn vraag gaat over de bijeenkomst

in Manchester, wanneer mensen zich hiervoor inschrijven, als ik me niet vergis,

was dat 10.000 dollar. K- Het is 10.000 euro.

V: Euro. En als mensen dat betalen, schrijven ze zich dan automatisch in voor de

tweedaagse conferentie in Londen na de tweede week in Londen?

K- Ja. Dat is inbegrepen in dat deel hier, omdat het deel uitmaakt van hetzelfde.

Plus de 200 groepssessie, de week ervoor.

V: Dus als iemand 2.000 heeft betaald, hoeft hij alleen maar 8.000 meer te

betalen om er helemaal bij te horen.

K- Ja, Manchester. Het mooiste deel zal in Londen zijn. Londen wordt een

scharnierpunt.

We zijn van plan om Zijne Excellentie President Xi van China uit te nodigen om

ons in Londen te vergezellen, of een lid van de Chinese regering. Terwijl we de

sessies bijwonen en nauw samenwerken met de Chinezen, verwachten we dat

de Chinese steun voor het vredeswerk van de Keshe Foundation even groot zal

zijn, wederzijds. En ons is verteld dat er iets zal worden gedaan. En het is

hetzelfde met de Iraanse regering. We zullen de kracht van vrede door kennis in

Londen laten zien. En dat is waar wat wij noemen, kolonisatie van het universum

begint, waar Engelsen de rest van de wereld eeuwenlang koloniseerden. Maar

deze keer gaan we niet om een slaaf mee te nemen. We gaan erheen om een

slaaf te zijn, om vrede te brengen in de rest van de wereld door onze kennis.

V: Meneer Keshe, ik ben een beetje verbaasd omdat u ziet...



K- Je bent altijd verbaasd. Ik ben eraan gewend geraakt dat je verbaasd bent.

(1:28).

Vraag: Misschien kun je me nu uit dit dilemma helpen. Zie je, we kwamen naar

deze planeet en God schiep ons naar Zijn beeld, maar toen we begonnen wisten

we totaal niet wie we waren. Toen besloot Hij de profeet Mozes te sturen, en toen

Jezus, en toen Mohammed, en de rest. En in plaats van te leren wie we zijn,

maakten we meer beelden, voegden we er nog meer aan toe door tempels,

kerken en moskeeën te bouwen en maakten we een enorme puinhoop van

onszelf.

We zitten nog dieper in de grond. Dus nu met al die regeringen over de hele

wereld zo lang, eeuwenlang, hebben we mensen die ons regeren, niet wetend

wie we zijn. En dan noemen we ze supermachten, de VS, nu China, Rusland. En

dan komen ze eens in de zoveel tijd, ze brengen de tanks, de kogels, de raketten,

en laten zien wat ze hebben, soldaten. En als je dan kijkt, als je naar Iran gaat,

heb je te maken met VPN. Er is geen internettoegang. Je moet dit doen, dat.

Wat maakt je zo zeker, samenwerken met de Chinese overheid, je bent daar nu,

dat we VPNmoeten gebruiken...

om toegang te krijgen tot dit en dat. Als ze toegang hebben tot de kennis, gaan

ze niet meer regels en voorschriften maken om ons meer controle over de

wereld te geven en nu de ene supermacht boven de andere. Want zie je, als ik

erover nadenk...

K- ... Azar, ... Ik was onlangs bij één van de hooggeplaatste Iraanse diplomaten. En

ze zei iets heel interessants tegen me. Ze zei, (1:30). Waarom ga je niet terug naar

Iran? We hebben alles voor je geregeld om terug te gaan. Zelfs de universiteiten,

die het publiek niet kent, zijn opgebouwd rond jullie technologie en kennis.

Waarom ga je niet terug? Ik zei, zolang de vrouwen niet vrij zijn in Iran, hebben

wij geen vrijheid. Ze keek me aan met haar ogen naar de grond, ook al was ze

gekleed in islamitische kleding. Ik zei, je bent een hooggeplaatste diplomaat,

zeer hooggeplaatste diplomaat. Hoe kan ik teruggaan naar een plek waar maar

de helft van mij vrij is?



Maar zoals ik al zei, we vertrouwen niet op naties dat ze dat zullen doen. We

hebben het zaadje gezaaid om de Ziel van de leiders te veranderen, en we zijn er

zeker van dat we dat zullen bereiken. Het is een groot verschil tussen wat ik in

het openbaar doe en wat ik privé doe en wat ik doe in de dimensie van. Als ik

met alle fondsen en geld een groot kasteel had gebouwd en God weet wat, en

een nieuw Keshe Foundation centrum, en tempel en de rest, zou ik hetzelfde zijn

geweest als voorheen. Ik leef nog steeds als een nomade. Ik reis nog steeds van

plaats naar plaats om les te geven over technologie en wat die technologie voor

de vrede kan betekenen. En ik ook... (1:32).

V: ... Omdat het enige wat in me opkwam was dat je een keer tegen me zei, je

hebt duizend hoeden. En ik zei, misschien speel je met één van je hoeden

waarvan ik niet kan zien wat erin zit. Dus ik vertrouw erop dat je het juiste doet.

Je gaat ons in een positie brengen waarin we...

K- Nee, we zijn nog steeds, zoals je het noemt, 30%menselijk fysiek leven. En

zelfs als we een fout maken, is het een goede fout. Het is niet slecht. Omdat het

niet kwammet een slechte intentie en gedachten en emotie. We kwamenmet

een goede emotie. Wat er voor ons verkeerd uitziet, kan het zaad zijn voor

perfecte dingen in de toekomst. Ik heb jarenlang een verschrikkelijk leven gehad

als ik ernaar kijk. Maar ik was blij dat ik er was, want daardoor konden veel

dingen vorm krijgen. Maar als ik ernaar kijk, is de vreugde, het geluk, de vrede

die ik nu heb, gekomen omdat ik het al die jaren heb volgehouden. Ik ben

waarschijnlijk een van de meest vreugdevolle, comfortabele, gelukkige mensen,

tevreden, onder jullie allemaal. Omdat ik gevonden heb waar ik mijn hele leven

naar op zoek was, en daarmee is vrede voor mij gekomen. Het kwam niet van

privéjets en Rolls Royce's en God weet dat sommigen van jullie naar de huizen

en woningen kwamen waar ik woonde. Het betekende niets.

Nu leef ik heel eenvoudig, van hotelkamer naar hotelkamer. En ik heb vrede

gevonden. En die vrede stelt me in staat om een toestand van vrede te creëren

voor de anderen en de wereldleiders. Dit is een van de, misschien, (1:34). beste

dingen die ooit in ons leven zijn gebeurd. We zien het niet als we erin zitten,



maar we zijn gezegend om in die positie te zijn. Geen gehechtheid. Ik ben niet

eens gehecht aan de koffer die ik bij me heb. Want als ik vlieg, hebben

luchtvaartmaatschappijen de gewoonte om die kwijt te raken. Wat is er dan om

aan gehecht te zijn?

En we maken fouten, maar de fouten, en als je ze maakt met de wens om te

dienen, worden vanzelf een succes, dat heb je gezien. Je maakt deel uit van dat

probleem, dat ik samenmet ons heb gecreëerd.

De Ziel van de Mens zei, nee, het moet op een snellere manier. En nu, kijk, zes

maanden later, hebben we een van de grootste contractuele overeenkomsten

ooit getekend met de grootste, machtigste natie op Aarde. Op een dag zullen de

kenniszoekers weten wat we hebben ondertekend. En zelfs de ambtenaren die,

uitgelekt, op de hoogte waren van het contract, waren geschokt hoe zo'n

overeenkomst tot stand is gekomen door de Chinezen. En we hebben er niet om

gevraagd. Het werd op tafel gelegd, gegeven de voorwaarde die we wilden voor

de Kenniszoekers en de wereldvrede, en het werd ondertekend.

Ik had me nooit kunnen voorstellen dat zes maanden geleden, toen ik in Peking

aankwam, alles klaar was. Het was net alsof de Chinezen op ons wachtten om

terug te keren na Corona. We hebben begrepen dat de technologie van de

Keshe Foundation, zoals zij het noemen, in het 14e en 15e programma van de

Chinese natie is opgenomen. (1:36). Een technologie is geschreven in de

machtigste natie op deze planeet, in haar nationale programma's. Dit werd ons 4

jaar geleden verteld, dat jullie technologie in het 14e en 15e, 5e jaarplan van de

natie zal worden ingeprent. Nu is het erin geschreven.

En als ik het je vertel, zul je in de komende twee of drie jaar de opkomst van de

technologie van de Keshe Foundation zien, als een Chinese Keshe

samenwerkingsstructuur, en dan zullen we ons over de hele wereld verspreiden.

Ik heb niets gedaan. We landden en binnen een week lag de overeenkomst op

tafel. Alle details waren geaccepteerd, intern door hen geregeld. We zijn gewoon



een hulpmiddel om die implicatie van het verspreiden van kennis over het land

en dan over de hele wereld te brengen.

We zullen heel, heel binnenkort horen hoe wat een van de grootste verliezen

voor de Stichting bleek te zijn, een van de grootste winsten voor de hele Keshe

Foundation wereldwijd bleek te zijn. Dus, ik maak fouten, maar de Zielen die mij

leiden om die fout te maken, is gewoon, ik begrijp nu waarom het gebeurde. Ik

heb er vele slapeloze nachten van gehad, waarom, hoe ben ik ertoe gekomen.

Nu ik in de mooiste stad ter wereld zit, in Peking, en jullie les geef, kennis deel, zit

ik met het vertrouwen dat de technologie om vrede te brengen, zichzelf heeft

ingeschreven in de grondwet van de natie, in het werk voor de komende 10 jaar.

En dan leveren we, verspreid over de hele wereld.

We werken nog steeds, we werken nog steeds. (1:38). Een van de redenen

waarom het lesgeven vandaag is uitgesteld tot 3 uur, is omdat we sessies

hadden om de toepassing van technologie te laten zien aan een aantal mensen

die invloedrijk zijn, die verandering teweeg kunnen brengen en hoe ze

wereldwijd kunnen worden geïmplementeerd. Het was niet zomaar willekeurig,

wanneer we dit doen. We besteden alle mogelijke tijd aan interactie om de

verandering teweeg te brengen. Maar het kost tijd. We zijn niet zomaar

gekomen en hebben een hoop kabaal gemaakt. Het duurt nog een jaar voordat

het zichtbaar wordt. Het duurt nog eens drie, vijf jaar om de verandering

geleidelijk in de structuur te brengen.

We hebben onszelf verplicht om China binnen de komende vijf jaar

zelfvoorzienend te maken op het gebied van voedselzekerheid door middel van

technologie. En misschien tegen 2030 een van de grootste voedselexporterende

naties op deze planeet te zijn. Het graan is er, het land is er, de technologie en

kennis is er nu, en de vreedzame natie is er.

Dus de komende maximaal 5 jaar zal China een broodmand worden. Maar, een

"broodmand" van voedsel dat niet genetisch gemodificeerd is,



die schoon is, geen kunstmest, natuurlijk voedsel, en verandert de gewoonte van

de natie door het eten van het, en dan met het, brengen de andere

veranderingen?

Een paar weken geleden was ik in een winkel in Wenen. En ik bekeek producten

en, zoals gewoonlijk, omdat ik al 20 jaar detailhandelaar en groothandelaar en

andere dingen in de wereld ben. En ik was verbaasd toen ik het zelf zei. Toen ik

de kwaliteit van het materiaal in de winkel in het westen aanraakte. En iemand

zei, er is iets mis. Ik zei, ik krijg een betere kwaliteit dan dit in China. (1:40).

Waarom zou ik deze rommel kopen? De man zei, maar het is Chinees goed. Ik

zei, jij kende 20 jaar geleden Chinees. Vandaag ken je geen Chinees. Ik zei, kom

met memee. Je zult de kwaliteit van de kleding in China zien, waar je in het

Westen van droomt. Waarom zou ik kopen en vier keer meer betalen dan in

China voor een tien keer betere kwaliteit? En dit is wat we moeten begrijpen.

Deze verandering zal ons allemaal raken. En het mooie is, in de implicatie van de

technologie met de Chinezen, benadrukken we altijd dat andere naties erbij

betrokken moeten worden. Het is niet alleen hoe we hier zijn, we zijn

comfortabel. Zoals ik al zei in mijn overeenkomst, blijft Iran voor mij van het

grootste belang. Het land Iran, de natie Iran. Dan China, en dan gelijk de rest van

de wereld. Het kan dus geen vooroordeel zijn ten opzichte van de een of de

ander. En dit moet het ethos van de Kenniszoekers zijn. Je bent Indiër, je bent

Pakistaan, je bent Arabier, je bent Moslim, je bent Christen, het is allemaal blind.

We moeten er blind voor zijn, want dit zijn de fouten van het verleden, de

toekomst. We weten dat onze Zielen geen kleur, ras of religie hebben. We zullen

zien.

V: Dank u, meneer Keshe.

K- De wereld zal in de komende tijd van al jouw werk afweten, Azar, en van vele

andere Kenniszoekers.

Nog een vraag?



V: ... Hij zegt, (1:42). dat hij de MaGrav Power Plasma Generator een paar jaar

geleden heeft gekocht en hij wacht nog steeds geduldig, maar nu de

Foundation Store in Europa wordt gesloten en naar China gaat, wat gebeurt er

dan met al die bestellingen?

K- Alles wordt bewaard. De Keshe Foundation is een wereldwijde operatie. En we

houden ons aan al onze (contracten en overeenkomsten). Eigenlijk... wat er in

China gedaan gaat worden, zal duurder zijn dan wat we eerder verkochten. Maar

alle toezeggingen, iedereen die iets van ons heeft gekocht, krijgt het als het klaar

is en het via de Chinezen gaat. De kwaliteit van de Chinese producten zal veel,

veel hoger zijn dan zelfs wij in het Westen zouden kunnen produceren.

Het proces van het opzetten van de fabrieken, het proces van het opzetten van

de industriële, hoe noem je dat, centra, is allemaal aan de gang. We reizen, we

zien de nieuwe, nieuwe, hoe noem je dat, industriële fabrieksopstellingen voor

de Keshe Foundation, en de gezamenlijke samenwerking wordt gedaan, dus we

reizen naar plaatsen, verschillende locaties, en het is allemaal in uitvoering. En

alles zal

van de hoogste kwaliteit. Als je iets koopt dat gemaakt is in Keshe, hoe je het ook

noemt, China, of waar dan ook, met de naam van de Keshe Foundation erop,

met de Chinese samenwerking, dan ben je trots, je krijgt een van de beste.

Omdat alles nieuw is, gaan we niet iets beginnen en hoeven we geen winst te

maken om te overleven. Onze financiën van onze bedrijven, alles wordt

gegarandeerd door de Chinese centrale overheid. En het team dat we hebben

zal ervoor zorgen dat het beste wordt gedaan. Ik heb de Keshe Foundation in

een sterke positie gebracht, (1:44). zonder "penny pinching". Je zult het

geleidelijk zien, volgend jaar, twee jaar, als het opkomt, zul je meer zien.

We deinzen niet terug omdat we met Europa, de Amerikanen of Zuid-Amerika

naar

China zijn gekomen. Van hieruit versterken we jullie. Je zult meer kracht vinden

in Kenniszoekers in de Keshe Foundation. En hoogstwaarschijnlijk zal de



distributie operatie een massale schaal banen over, rond, overal. We worden niet

gesteund door "de toestand van een zakenman", we worden gesteund door een

natie om de koers te veranderen. Je zult het geleidelijk aan begrijpen.

Nog een vraag?

Vraag: ... Welke mentale en emotionele houding en houding moeten we hebben

om de Zieletransmutatie te trainen met de technologie van de Gans en Keshe

Foundation?

K- Ben je klein of lang? Is één oor korter dan het andere? Loop je mank? Heb je

blauwe ogen, zwarte ogen? Heb je zwart haar, blond haar? Ben je blind? Er is

geen toestand. Je hebt... je... Zo is het menselijk ras. Je moet de essentie van je

eigen creatie vinden. Dan kan er niets gebeuren, dan doet niets ertoe. (1:46). Ras,

kleur, religie, lichamelijkheid, is helemaal "huiddiep". Als je een bruine huid

weghaalt, zie je daaronder de rode spieren, hetzelfde geldt voor de blanke man

en hetzelfde geldt voor de gele man. Dus onderhuids zijn we allemaal precies

hetzelfde. We hebben geen roze vlees of geel vlees, we zijn allemaal rood en we

geloven allemaal hetzelfde. Dus, als je zo'n vraag stelt, is het enige antwoord,

alleen jij. Die weg moet je vinden.

Vraag: ... Wat is verantwoordelijk voor het creëren van het traagheidsveld van een

element op een punt op Aarde? En hoe produceert de Keshe technologie de

Inertie Gans?

K- Oh, dat is een geheim dat we niet zullen onthullen. Dat is een geheim dat de

Keshe Foundation niet zal vrijgeven, dat is zeker. En het is in ons bezit. En we

gebruiken het uitgebreid in een deel van ons werk. We gebruiken het uitgebreid.

R: Dus waarom zou je het niet vrijgeven? Wat is de... is het vanwege

eigendomsinformatie die u wilt...

K- Het is de "kennis van God." Wie heeft er fatsoen op?



R: Nou, zo is het meestal, behalve bij gevaarlijke technologieën of iets dat ons

begrip te boven gaat. (1:48).

K- Dit is een deel van... Dit is, in de toekomst, waarschijnlijk, zal het uitkomen,

hoe we het doen. Het is net als dat "Coca-Cola flesje." Weet je, dat geheime

magische "dingetje", de vloeistof? (In die tijd wisten mensen niet dat bijtend

nanomateriaal maakte). Het is... Ik zie het op dit moment niet, het moet geleerd

worden. Aan de andere kant is het een deel van wat als je eenmaal de "man van

het universum" bent, de traagheid van plaats, tijd en positie creëert. Maar je

moet de essentie van het leven begrijpen, de schepping van deze planeet, en

dan begrijp je hoe traagheid wordt gecreëerd.

R: Is het in het algemeen niet de tijd voor de mensheid om te beginnen met het

direct creëren van elementen uit de velden?

K-We... Je bracht iets mee, ik weet niet of we het kunnen onthullen of niet, maar...

Laten we het zo zeggen. In de afgelopen dagen, een handvol dagen, heeft de

Keshe Foundation, we hebben bevestiging gekregen door testen van

overheidslaboratoria, of de co-officiële laboratoria. We hebben 22 elementen van

de Schepping geproduceerd. En het is bevestigd door drie onafhankelijke tests.

Door een van de meest gerenommeerde en betrouwbare laboratoria ter wereld.

We zijn dus massaal deze cyclus van het creëren van zaken uit velden ingegaan.

(1:50).

Nu we evolueren naar een vredespositie, is een van de belangrijkste dingen voor

mij als Iraans kernfysicus om te laten zien, vooral aan de Amerikanen, dat we

naar believen en op elk moment 100% zuiver plutonium kunnen produceren. Dat

maakt de nucleaire industrie overbodig. Maar de reden waarom we het doen, is

omdat we voor de verre ruimtevaart dit soort zware velden nodig hebben. We

zijn niet op zoek naar straling. We zoeken naar atomaire massa, veldsterkte. En

dit maakt deel uit van het proces.

Ik neem aan dat we in de komende drie, vier weken nog eens 30 tot 50 nieuwe

elementen zullen produceren. En dit, nogmaals, is onderdeel van ons werk. En



dit is onderdeel van de grotere, grootschaligere operatie van de Keshe

Foundation met de Chinese overheid. En dat zal zo blijven. Ik denk dat er ergens

een bom tikt (er klinkt een piep op de achtergrond van het geluid). Het zal

ergens stoppen. Er is dus geen tijd en plaats voor, maar het is onderdeel van

het werk dat we doen. En we moeten laten zien dat we als onderdeel van de

kolonisatie aluminium kunnen produceren op de Maan, koper op de Maan, zink

op Mars(1:52). met de interactie van de velden. En dit is al gedaan en bevestigd.

Het is een van de grootste prestaties van de ontwikkeling van de Keshe

Foundation op het gebied van wetenschap en technologie, conversie van de

velden. En 2 of 3 regeringen bestuderen deze prestatie al. Het is niet het maken

van goud. Het is begrijpen hoe je verschillende zaken kunt creëren, verschillende

condities, of het nu metalen zijn, of, wat wij noemen, elementen van non-ferro

en andere dingen. In een collectief mengsel produceren we 22, wat nu volledig

bevestigd is en een belangrijke doorbraak is in de wetenschap. En dan, in de

komende weken zullen we, ik zal proberen er nog eens 50 te produceren.

Vandaag produceren we twee nieuwe elementen, misschien drie. Dat zelfs een

van de jongens die aanwezig was, zei: "Ik kan het ruiken." We hebben

veldmaterialen gemaakt die je kunt ruiken,

zoals het originele materiaal. Dus dat gaan we niet doen. We zijn er al diep bij

betrokken en ik neem aan dat we volgend jaar, twee jaar, een volledig spectrum

van de elementen in het universum zullen produceren, in de laboratoria van de,

wat wij noemen, de Chinese samenwerking met ons, op elk niveau van

wetenschap en technologie.

En dat hebben we. Het is niet wanneer het zover is. We hebben geproduceerd,

we hebben geleverd en het is getest. (1:54). En we hebben de documentatie van

de test overhandigd aan degenen die het belangrijk vinden om te begrijpen dat

de verandering is gekomen. En daarbij is het belangrijk dat we de technologie

beheersen. We stellen de nieuwe regels op voor de inzet van wetenschap en

technologie. En dit maakt deel uit van ons werk.



Volgende week gaan we op pad om te proberen een nieuwmateriaal te leveren,

misschien nog eens 50 nieuwe producten, nieuwe elementen, uit het veld

tevoorschijn te toveren. En we raken de monsters niet aan, we blijven er volledig

buiten, militairen en Chinese functionarissen hebben de leiding over alle

operaties en locaties. We leveren gewoon de technologie en we vertrekken, en

het wordt geobserveerd en verzorgd en verzameld door de Chinese, hoe noem

je dat, ambtenaren en wordt door hen getest. Wij krijgen alleen de

testresultaten, wat we hebben geproduceerd.

En in de afgelopen twee weken hebben we 22 nieuwe elementen geproduceerd

uit de interactie van velden. Vandaag hebben we er twee of drie afgeleverd, en in

de komende weken zullen we nog eens 50 nieuwe elementen afleveren, wat

aantoont dat we leven in de ruimte in stand kunnen houden. Dat is niet nodig,

maar een van de belangrijkste dingen die we zullen vrijgeven, misschien in de

komende zeven dagen, zal de productie van gassen zijn, die kunnen worden

gebruikt voor de productie van ademhalingssystemen voor kolonisatie. (1:56). We

waren vanmiddag met de laboratoria aan het praten over wat voor soort testen

we willen doen om het bestaan van het plasma ervan te bevestigen, dat het

mogelijk maakt om het als een gas te laten zijn.

Zoals ik al zei, zijn we een partnerschap aangegaan met een van de machtigste

naties op deze planeet, met een van de machtigste organisaties en andere

dingen die daarbij horen. Het kost gewoon tijd om te creëren, ook al zijn we hier

nu zes, zeven jaar. Het is nu het creëren van vertrouwen op het hoogste niveau

met de leiders van de natie, met de wetenschappers van de Keshe Foundation,

stap voor stap. Het is, oké, laten we naar de volgende stap gaan. We willen dit

zien. Wat is de volgende stap? We doen een beetje moeilijk. Zij doen een beetje

moeilijk. Maar in wezen weten we allebei waar we naartoe gaan.

Dit is onderdeel van mijn plan voor kolonisatie in de komende twee jaar. Want

als we zeggen, oké, we gaan naar de maan. Zeg, hoe? Het zegt, kijk, twee jaar

geleden hebben we dit allemaal gedaan. We weten hoe we de elementen

moeten maken. We hebben geen zorgen. De Chinezen zijn van plan om in 2030



de maan te koloniseren. Het plan van de Keshe Foundation is 2025. Dus we

moeten. We moeten laten zien dat we het kunnen.

Een van onze belangrijkste doelen vandaag was de productie van water. Dat we

water kunnen produceren. En dat hebben we gedaan. En het komt op een

natuurlijke manier, interactie van de velden. Wanneer we bij de nieuwe

systemen staan. Als je zegt, ik heb een gasgenerator en een bijbehorende

stroomgenerator besteld (1:58), ga dan een paar jaar terug in de tijd. Op de

website van de Keshe Foundation stond iets dat "Oasis systeem" heette. Het is

een doos. Vandaag stond ik

met die doos. Dus wat we hebben laten zien, wat we naar buiten hebben

gebracht als een Oasis-systeem, is vandaag realiteit bij ons, bij de Chinese

functionarissen in verschillende secties en militairen.

Vandaag was het een prachtige dag en daarom hebben we, zoals ik al zei, de

sessie uitgesteld. Toen ik keek, zei ik, dit is wat ik 10 jaar geleden beloofde, een

Oasis-systeem. Want als die man het gas kon ruiken, de geur ervan, dan

betekent het dat ik hem op dezelfde manier had kunnen voeden. Waarom zou ik

dit mengsel toevoegen? En met de testen die we de afgelopen weken hebben

gedaan, kan ik alles toevoegen om in hetzelfde systeem te zitten.

Het was weer een vervulling van een belofte. Het is maar net hoe snel we

kunnen rennen.

Dat is hem, precies dezelfde vierkante vorm (foto van het Oasis-systeem op het

scherm). En wat je daar ziet, is waar ik vandaag met de Chinese ambtenaren

naar stond te kijken. En ik zei tegen hen, ik zei, "deze doos is gemaakt voor het

moment van een ramp, als je een aardbeving hebt. Deze doos wordt het voedsel,

het water, de energie, de elektriciteit, alles van een gezin." En dat werd volledig

begrepen. Wat je op die foto ziet, (2:00). lag vandaag fysiek op tafel. En ik weet

zeker dat het binnenkort op verschillende manieren zal worden

geïmplementeerd, voor de Chinezen voor noodgevallen, voor aardbevingen of

wat dan ook.



Nog een vraag?

V: ... U hebt eens gezegd dat elk plasma dat wil winnen of vermeerderen, eerst

moet verliezen of verminderen. Kunt u ons dit beter uitleggen? En wat is de

relatie met de verheffing van Zielen?

K- De Ziel is een plasma, dus wat er aan die kant gebeurt, gebeurt ook aan deze

kant. En je kunt een beker niet met vers water vullen als je niet wat van het oude

wegneemt. En terwijl je het oude wegneemt en er meer aan toevoegt, raakt de

beker vol. En het lijkt erg op het leven van de man, de STM. Ontdoe je van het

oude, ontdoe je van het zwakke, want het is van iemand anders, die er profijt van

heeft, dat het kan ontvangen, dat je daarmee ruimte hebt om nieuw te

ontvangen. Ga gewoon niet alles weggooien, want het nieuwe zal komen, het

nieuwe zal misschien niet komen, omdat je nooit begrepen hebt dat je moet

betalen om het nieuwe te laten komen. Maar het is geen betaling, het is

verheffing van de kennis, die vanaf nu telt. (2:02).

En dus geldt: hoe meer je geeft, hoe meer je krijgt. Je moet geven van wat je

eigenlijk meer nodig hebt, dan van wat je niet nodig hebt. Want, zoals ik ooit

tegen een Kenniszoeker zei, ik test, of je wordt getest, door de liefde die je

opgeeft voor de liefde die je ontvangt. En dan begrijp je hoeveel groter de liefde

is die je hebt ontvangen, vergeleken met wat je hebt losgelaten. Maar je moet

begrijpen dat ik niet loslaat ommeer te krijgen. Ik laat los omdat ik weet dat het

de anderen meer oplevert dan mijzelf.

Dan is dat de verheffing, als je het begrijpt.

Nog een vraag?

V: ... Hallo, zegeningen meneer Keshe, zal de eeuwigdurende MaGravs Plasma

verlichtingstechnologie in de nabije toekomst worden uitgebracht om alle

conventionele lampen overbodig te maken? Hij zegt: Ik ben geen grote fan van

verlichting.



K- Deze technologie zal binnen enkele dagen voor het eerst gedemonstreerd

worden aan de hoogste Chinese militaire officieren. Deze technologie, wat u

vraagt, zullen we aan de Chinezen leveren. En dit is voor de ruimtetechnologie.

En wat wij noemen, Space

Defense System. (2:04). En het is een combinatie van 4 technologieën van de

Keshe Foundation samen. Eén systeem kan, als het goed wordt gebruikt,

letterlijk voorzien in alle energiebehoeften van Beijing. Zo krachtig is het

systeem, en dat is wat we leveren.

En, als je het begrijpt, iedereen die MaGravs en de rest heeft gemaakt, is bij je

geweest, maar je ziet het niet. Jullie hebben het te druk met inpluggen. Probeer

jezelf in te pluggen in zijn omgeving, dan ontdek je precies wat je nodig hebt.

Zoals ik al zei, zullen we de komende weken een aantal van de meest

geavanceerde technologieën die de mens ooit heeft gezien, aan de Chinese

leiders, de regering en het leger leveren. Om de vreedzame verandering te

brengen, om de verandering te brengen. Niet om te puzzelen of positie te

winnen, maar om te begrijpen wat er moet gebeuren om het juiste leiderschap

naar vrede te creëren.

V: ... Op dit moment heeft de China Keshe Foundation geen officiële website of

de site is ermee gestopt. En er is geen speciale organisatie voor vertaalonderwijs.

Dus is er... Dus hij zegt dat de leervorderingen van de Kenniszoekers daardoor

langzaam gaan. (2:06). Helpt u China nu om deze dingen goed te doen?

K- Na verloop van tijd zal het onderwijs van de Keshe Foundation deel gaan

uitmaken van het onderwijs van het nationale onderwijs in de natie. Zoals ik al

zei, een van de leiders zei, de wetenschappers zeiden, "dit is niet in de... met de

nieuwe ?? en de andere boeken die we lezen." Hij zei, "we schrijven de boeken,

de nieuwe boeken, die de wereld zal lezen en die de nieuwe technologie zullen

brengen. De oude kun je vergeten." Dus, zoals wij het zien, de komende

maanden en jaren, meer samenwerking en meer directe interacties met

technologieën. De technologie van de Keshe Foundation zal de website van de



Keshe Foundation als zodanig niet nodig hebben om te onderwijzen. Het zal

worden onderwezen in de scholen en universiteiten van de natie. Door de

structuur van de nieuwe technologie.

Het is niet zo dat zodra we lesgeven, alles wat oud is, weg is. Dit is wat ik eerder

heb uitgelegd aan vele wereldleiders en ambassadeurs die we eerder hebben

ontmoet, en zelfs aan de huidige. We moeten begrijpen dat we twee

levensstructuren hebben in het universum. Eén is een materietoestand en één is

de energietoestand. Tot nu toe is alles wat we gedaan hebben in de

materiestaat. Daarom ziet wat we doen in de energietoestand, zoals plasma,

Gans en alles, er vreemd uit.

Universiteiten, onderwijs, moet beide tegelijk onderwijzen. Dat wanneer de

mens in een staat van Ziel en energie is, weet wat hij kan doen met de

lichamelijkheid, of weet hoe te leven in die staat van energie, en wanneer hij in

de dimensie van lichamelijkheid is, weet hoe te doen. Dit is het doel ervan, niet

om dingen te maken en dan een energie te worden.

Het begrip op lange termijn is dat, wanneer je je bewust bent van de energie van

je Ziel, je creatie, dan kun je de lichamelijkheid aan, want die heeft bescherming

nodig. (2:08). Anders verlies je energie in de grot, je moet beschermd worden,

dan is de lichamelijkheid ??

zal je beschermen, je doet het zelf. En tegelijkertijd moet die twee kennis hand

in hand onderwezen worden. En ik zie dit in de structuur van, hoe je het noemt,

onderwijzen en leven, in een komende tijd. We kunnen niet afbreken en zeggen:

"Wij zijn de enige kennis, alles uit het verleden is verkeerd." Nee! God verhoede

het! Als we dat doen, worden we onwetend.

De kennis die we tot nu toe hebben is een materiestaat, lichamelijkheid. De

kennis die we onderwijzen is de energie, dimensie van de schepping van het

universum. Wemoeten dit leren en dan moeten we leren hoe we tussen de twee

kunnen transmuteren. Dan zijn we correct in wetenschap en technologie. Op het

moment dat we zeggen: "wat in het verleden fout was, is nu..." Nee. Zelfs



Kenniszoekers, ik heb veel van jullie deze fout zien maken. Nee, wanneer je bij

iemand komt die de technologie introduceert, leg hem dan uit, dit is toevoeging,

tot nu toe was het materie, je lichaam straalt die energie uit, nu weten we wat

die energie is, waar het naartoe gaat. Dan vind je mensen die zich aan de kennis

houden, beide begrijpen.

Op het moment dat hij zegt, "oh, alles is verkeerd met Newton en..." Alles is mis

met wat Einstein zei, zonder twijfel. Want hij was geen wetenschapper, hij was

wat dan ook. Wat er ook uit Stephen Hawking is gekomen, het moet uit de

boeken worden geschreven, vroeg of laat zal dat gebeuren. Dan kijk je naar de

wetenschappers, Tesla en de anderen, zij brachten het intermediair tussen de

magnetische plasmavelden en de materietoestand. Deze moeten gerespecteerd

worden. We hebben wetenschappers die eeuwen geleden alcohol en wat dan

ook ontdekten. En daar leven we mee. En daardoor, de meesten van ons. (2:10).

Deze moeten gerespecteerd worden. Kennis heeft nu twee delen. En beide

moeten parallel begrepen worden om die "hemel op aarde" te creëren.

Als je te materialistisch wordt, verlies je het zicht op energie, die eigenlijk materie

beïnvloedt. Wanneer je te veel energie wordt en dan materie wilt worden, wilt

laten zien, je niet weet hoe je het moet doen, dan betaal je ervoor.

Dus onderwijs en educatie over plasmatechnologie, over de nieuwe wetenschap,

over de ruimte, moet parallel lopen met het plasma. Het heeft geen zin ommet

het plasma snel van hier naar de maan te gaan. Ik kom eraan! Hoe maak je een

huis? Hoe sta je tegenover de conversie? Hoe wil je fysiek je geliefde knuffelen,

als je geen atmosfeer voor je hebt gecreëerd met de plasma-energie? Zielskusjes

zijn niet zo fijn als fysieke kusjes.

Er is dus niets mis met het oude. En we promoten geen nieuwe sekte, geen

nieuwe kennis. We voegen iets toe aan wat we nog niet wisten en de twee gaan

parallel. En ik zie dat de interactie tussen ons en de Chinese autoriteiten

verbazingwekkend is. Sommige van de meest correcte, goed geïnformeerde

mensen die ik ooit ontmoet heb, leiden deze natie. Ze laten niet wat van hun,



wat zij noemen, fysieke leven erin komen, wat dan ook. Maar het doel is de natie,

niet ik. Het doel is om alles te brengen voor verandering, voor de verbetering van

de anderen.

Als we met het Westen spreken, (2:12). als het duizend eenheden zijn, hoeveel

winst maken we dan? Hier spreken ze over honderd miljoen, maar het stelt

miljoenen mensen in staat om uit de armoede te komen, die ze niet hebben,

hoe komen we bij hen. We maken nog steeds winst, maar de natie zal

verder gaan. Deze mentaliteit zien we niet in het Westen. En de leiders in dit

land, en de meeste van wat jullie noemen, dit soort landen, werken op die

manier. Het is een mooie ervaring, maar we moeten leren. We kunnen niet

ontkennen dat alles verkeerd is, nu we hier zijn.

Zoals ik al zei, ik legde het onlangs uit aan een vriend van me, dan begrijp je het.

Jullie twintigers en dertigers weten precies waar ik het over heb. Het is niet iets

om over te praten. Weet je, de eerste keer dat een meisje of jongen zei: "Ik hou

van je", ging je naar huis en zei je tegen je moeder: "Je hebt nooit van me

gehouden, want je weet niet eens wat liefde is, niemand heeft ooit van me

gehouden." Omdat iemand zei, en het raakte ons, dat hij of zij van ons houdt, dat

is Godin, dat is wat ik noem, de God.

En dit zou niet met de technologie van de Keshe Foundation moeten zijn. Het

zou net zo geliefd moeten zijn als ik in huis was. Maar nu vond ik iets nieuws om

meer van te houden. En zo hoort de technologie te zijn. En maak je geen zorgen

dat de Keshe Foundation er niet meer is. De kennis en technologie van de Keshe

Foundation zal in elk boek staan, in elke school in China, en heel snel. Over een

tijdje, over een tijdje. Misschien zelfs op jullie televisies, als... Als jullie leiders dan

geloven dat de kennis verspreid moet worden, dan kunnen ze de natie met zich

meedragen.

Zijn er nog andere vragen? (2:14).



V: ... Kan het systeem van STM en STP worden beschouwd als een werkmodel van

C14, waarbij STP de rol speelt van extra neutronen in C14? Hartelijk dank.

K- Ik ben verdwaald, kun jij Rick vertalen?

R: Ik ben ook de weg kwijt. Hij probeert STM en STP, die twee systemen, te

vergelijken als een werkmodel voor C14, en de extra neutronen zouden de STP

zijn. Ik weet dat dat misschien een beetje overdreven is.

K- ..

We ontwikkelen nu technologieën om enorme hoeveelheden koolstof-14 (C14) in

atmosferische omstandigheden te creëren. We hebben het al bereikt, maar we

wachten nog op het bewijs ervan. Maar in zekere zin doet het zich voor als

koolstof 12 (C12). Maar het is C14 door gedrag en de veldtransformatie? We zullen

het laten zien, ik heb er foto's van. Waar C14 zich gedraagt als een C12 in de

structuur, in een materietoestand, maar het is C14.

Omdat Koolstof in de materiestaat van 12 zich niet zo gedraagt. (2:16). Het is

nietbestaan, onmogelijkheden. De C14 bestaat, functioneert, in de atmosferische

toestand, met de, als een C12. En nu, met de kennis die we hebben, kunnen we

het begrijpen, het is eigenlijk de manier waarop diamant ontstaat. Hoe koolstof

explodeert in diamant, bij een bepaalde, heeft geen hoge temperatuur nodig,

het kan bij een lage temperatuur. Het zet zichzelf om van 14 naar 12 en vormt zo

de structuur van de steen.

Alle lessen (zullen komen) in de komende tijd. In zekere zin is het grafeen, je kent

het al. Maar op grotere schaal, als één enkele Koolstof, is het als popcorn, zoals ik

het noem. Als je...

Ik zei altijd: "de duurste popcorn heet diamant." Dat is alles wat het is. En als je in

de diamantbusiness hebt gewerkt, weet je dat als je naar de bioscoop gaat en je

popcorn krijgt, het allemaal pluis is, maar als je erop kauwt, zit er het harde stuk

in, het originele stuk, diamant is hetzelfde. Je krijgt de mooiste diamant. Als je



erin kijkt, zie je een zwarte vlek, de moeder waar het vandaan kwam en het kan

niet kauwen, het is donker.

Dat is een C14, omgezet in C12, en in die explosie van expansie krijg je een

diamant. En ze vertellen ons, "oh, diamanten ontstaan (door) de hoge

temperatuur. Blah, blah, blah, blah, blah, blah, blah, blah." Geef me een C12 in een

specifiek veld en ik maak de mooiste, grootste diamant die de mens ooit heeft

gezien. (2:18).

Zullen we het voor vandaag houden? We zijn bijna tweeënhalf uur bezig.

R: Natuurlijk, je hebt, denk ik, alle vragen behandeld die we hier hadden. Dank je

wel.

K- Oh, hoe wist ik dat? Hartelijk dank. We zien jullie volgende week. En we

maken ons klaar om diegenen te ontmoeten die naar Manchester komen. En

dan ontmoeten we elkaar in een van de mooiste steden van de wereld, ook al

met alle naties, net als zijn koning, in de stad Londen, zeer binnenkort. Hartelijk

dank, Rick. Iemand stuurde me een bericht. Het is nog niet te laat om je in te

schrijven voor Manchester. Je kunt er nog steeds bij zijn en wij faciliteren. Veel

mensen hebben zichzelf verplaatst naar andere evenementen, dus zij hebben de

gaten gecreëerd in de sessie van Manchester. Hartelijk dank en tot volgende

week.
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